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Kijk ook op www.limburg.nl of abonneer op 

onze nieuwsbrieven 

 

 

Geachte mevrouw Bosankic,   

 

4 jaar geleden hebben mijn collega Herman Evers en ik een afspraak gekregen via u met Ger Koopmans, die 

toen met de formatie bezig was.  

 

Met hem hebben we n gesprek gehad om het VN-verdrag over rechten voor mensen met een beperking in de 

onderhandelingen bij de nieuw te vormen formatie van de provincie op te nemen.  

 

Nu gaat er opnieuw een formatie plaatsvinden.  

 

Onze vraag aan u:  

 

Zou u ons willen ondersteunen om wederom een afspraak te maken met de nieuwe formateur. 

 

Het blijft nog steeds noodzakelijk om het VN-verdrag over rechten voor mensen met een beperking apart te 

benoemen.  

 

Wat is de juiste route om te bewandelen hierin?  

 

Graag horen we van u of dit mogelijk is 

 

Met vriendelijke groeten  

Else de Bont van Galen  

 

VN-ambassadeur van rechten voor mensen met een beperking  

 

Verzonden vanuit Outlook voor iOS 

 

 


